



Group Leadership New Appointment

Respected NEXUS Group Employees,

After a decade of the foundation of the Abdullah Bin Mohammed Bashir Al-Sayed Flight Operations Services Establishment and its transformation into NEXUS Flight Operations Services Company (NEXUS) and then further transformation into NEXUS Holding Group covering six continents, eleven locations, four academies and more than six hundred diverse employees of forty different nationalities, more than one hundred and thirty customers and more than one thousand and eight hundred suppliers around the world providing more than seventy major services to more than one hundred and seventy-five aircraft's. Through strenuous efforts, hard work, and sacrifice in many important aspects of life until NEXUS today became a giant organization referred to as a successful economic entity and after all this long and strenuous journey in establishing and supporting the company with all my continuous efforts, sweat and blood, I would like to inform you of my decision to appoint Mr. Mohammad Ahmed Bannani with all executive authorities to executive day to day business of the group and based on this decision I will be the Chairman of the Board of Directors for the Group where I will be directing and monitoring all long-term strategic objectives in accordance to the authority granted for me.

تعيين القيادة الجديدة للمجموعة

منسوبي مجموعة شركات نكسز المحترمين،

بعد عقد من الزمان من تأسيس مؤسسة عبدالله بن محمد بشير السيد لخدمات العمليات الجوية وتحويلها الى شركة نكسز لخدمات العمليات الجوية (NEXUS) ومن ثم تحولها الى مجموعة شركات عالمية قابضة (NEXUS Holding Group) تغطي ستة قارات وأحد عشر موقع وأربعة أكاديميات وأكثر من ستمائة موظف متنوعة في أربعون جنسية مختلفة وأكثر من مائة وثلاثون عميل وأكثر من ألف وثمانمائة مورد حول العالم وتقديم أكثر من سبعون خدمة رئيسية لأكثر من مائة وخمسة وسبعون طائرة. ومن خلال الجهود المضنية والعمل الدؤوب والتضحية بجوانب كثيرة ومهمة من جوانب الحياة الأخرى إلى أن صارت نكسز (NEXUS) اليوم صرحاً عملاقاً يشار إليه بالبنان وكياناً اقتصادياً ناجحاً ولله الحمد والمنة في ذلك وبعد كل هذه المسيرة الطويلة والشاقة في تأسيس ودعم الشركة بكل ما أوتيت من قوة وصحة، أود أن أبلغكم بالقرار الذي اتخذته وهو تعيين الأستاذ محمد بن أحمد بناني ومنحه كافة الصلاحيات التنفيذية والعمل التنفيذي اليومي للمجموعة، على أن أكون رئيساً لمجلس إدارة المجموعة فقط بما تقتضيه صلاحياتي في التوجيه والأشراف على الاستراتيجيات بعيدة المدى.



NEXUS Flight Operations Services
الروابط الإقليمية لخدمات العمليات الجوية

المملكة العربية السعودية | ص. ب: ١٢٧٤٢٢، جدة ٢١٣٥٢ | هاتف: ٩٦٦ ٩٢٠٠ ١١ ٦٩٨ | فاكس: ٩٦٦ ٩٢٠٠ ١٢ ٢١٥ | طريق الملك عبدالعزيز | حي البساتين | س.ت ٤٠٣٠١٨٠٧٠٤
Kingdom of Saudi Arabia | P.O.Box 127422, Jeddah 21352 | T +966 920011698 | F+ 966 122152070 | King Abdulaziz Road | AlBasatin district
| C.R. 4030180704 | info@nexus.aero | nexus.aero



I have taken this decision because I am confident and fully believe in the capabilities of our talents, leaders and human resources who are the valuable asset of the group, where they will continue the journey with all determination, commitment and resilience to serve and develop the group to achieve all of its desired goals and objectives. They are motivated and have the sense of responsibility and the self-accountability that is always present in the work and performance.

Successful management is the one that makes every effort to create qualified workforce to continue the journey and carry the flag of transformation, development and growth. The course of life requires innovation and succession of generations and experiences. Now the time has come to hold from taking decisions on behalf of the employees, instead let them take their own decisions and initiatives as they are the real decision-makers and partners of this prestigious Group. After all they are partners and not staff of this esteemed Group and not looking at the Group as only a source of income for living because this is a very short-sighted vision that needs to vanish from our work culture.

Finally, I congratulate Mohammad Bannani on his new assignments and responsibilities and wishing him success. I request everyone to collaborate and be more creative and innovative in their backing and contribution to the Group. Thank you for understanding my decision and I wish you all long lasting success.

Kind regards,

Abdullah Bin Mohammed Bashir Al-Sayed

إنني وقد اتخذت هذا القرار فإنني واثق بل مؤمن تماماً بقدرات شبابنا وقيادتنا وكوادرنا البشرية الذين هم الثروة الحقيقية للشركة من أنهم سيواصلون المسيرة بكل عزم واقتدار ولن يألون جهداً في سبيل خدمة المجموعة وتطويرها وصولاً إلى تحقيق كافة أهدافها وغاياتها المنشودة، يحدوهم في ذلك استصحاب واستشعار روح المسؤولية وأن تكون الرقابة الذاتية الفردية حاضرة دوماً في العمل والأداء.

إن الإدارة الناجحة هي التي تحرص على خلق الكوادر المؤهلة لمواصلة المسيرة وحمل راية التجديد والتطوير والإضافة من بعدها وإن سنة الحياة تقتضي تجديد وتعاقب الأجيال والخبرات، وقد أن الأوان للخروج من اتخاذ القرارات نيابة عن منسوبي الشركة ليضطلعوا هم باتخاذ قراراتهم ومبادراتهم بأنفسهم إذ هم أصحاب القرار الحقيقيون في المجموعة، بل إنهم شركاء لا موظفين في هذه المجموعة المرموقة التي هي مجموعة كل فرد منكم أولاً وأخيراً، والنظرة إليها باعتبارها كياناً إغاشياً فقط هي نظرة ضيقة أن لها أن تندثر من ثقافتنا العملية.

ختاماً أبارك لأخي محمد بناني مهامه ومسؤولياته الجديدة متمنياً له التوفيق والسداد حاثاً الجميع على التعاون والتنسيق معه، وأشد على أيدي الجميع من أجل مزيد من العطاء المقترن بالإبداع، شاكراً لكم تفهمكم لقراري وراجياً لكم دوام النجاح والفلاح دوماً وأبداً.

وتقبلوا خالص التحية وفائق التقدير،

عبد الله بن محمد بشير السيد



NEXUS Flight Operations Services

الروابط الإقليمية لخدمات العمليات الجوية

المملكة العربية السعودية | ص. ب: ١٢٧٤٢٢، جدة ٢١٣٥٢ | هاتف: ٩٦٨ ٩٢٠٠ ١١ | فاكس: ٩٦٦ ٩٢٠٠ ١٢ | طريق الملك عبدالعزيز | حي البساتين | س. ت. ٤٠٣٠١٨٠٧٠٤
Kingdom of Saudi Arabia | P.O.Box 127422, Jeddah 21352 | T +966 920011698 | F+ 966 122152070 | King Abdulaziz Road | AlBasatin district
| C.R. 4030180704 | info@nexus.aero | nexus.aero